
FEDERATION DENTAIRE INTERNATIONALE 

VERSLAG VAN DE 41E JAARVERGADERING 

De 4iste jaarvergadering van de F.D.I. vond plaats te Oslo van 26 Juli—i 
Augustus 1953. 

Na Council-vergaderingen op 25 en 26 Juli, werd het congres op Maandag-
morgen 27 Juli in het Oslo Handelsstands Hus geopend, met een woord van 
welkom door de -Voorzitter, Dr. O. A. Oliver (U.S.A.). Hierna sprak de 
Noorse Minister van Sociale Zaken, Mevrouw A a s 1 a u g A a s f a n d, die 
met deze toespraak het congres officieel opende. 

Bij de daarop volgende „roll call" bleken 19 landen vertegenwoordigd te 
zijn, ook Duitsland en Japan. 

Des middags werd de Iste General Assembly gehouden (voertaal Engels 
of Frans). 

De vergadering werd geopend door de voorzitter der F.D.I., Dr. O. A. 
O 1 i v e r. Voortgaande met de vergaderingsagenda, werden achtereenvolgens 
de notulen van de vergadering in Londen '52 en het jaarverslag van de Secre-
tary General goedgekeurd. 

Daarna deed de Chairman of Council, Dr. S t e w a r t Ros s, verschil-
lende voorstellen aan de vergadering. 

Voorstellen en adviezen die waren opgesteld in de Council-vergaderingen 
van 25 en 26 Juli 1953. 

Goedkeuring werd gevraagd voor: 
I. De Council wenst er de aandacht op te vestigen dat van die landen, die 

hun contributie over 1953 nog niet zouden hebben betaald op 31 Maart 
1954, reglementair het lidmaatschap vervalt (aangenomen). 

2. Verzoek om lid te worden van de F.D.I. door Pakistan (aangenomen). 
3. Aanvraag voor corresponderend lidmaatschap door the New Zealand Den-

tal Association (aangenomen). 
4. Verzoek van een groep Italiaanse tandartsen (Associazone Nationale Cul-

turale Stomato-Odontologica) om lid te worden van de F.D.I. 
Council adviseert: Deze groep kan geen lid worden (aldus besloten). 

5. Alle nationale organisaties zullen hun uiterste best moeten doen om te 
komen tot een vermeerdering van het aantal Supporting Members (aan-
genomen) . 

6. Goedkeuring gevraagd van kleine wijzigingen in de Constitution (aange-
nomen). 

7. Commissie-rapporten (aangenomen). 
8. De International Dental Journal wordt vanaf December '53 gedrukt bij 

Firma Sijthoff te Den Haag (aangenomen). 
9. Verzoek van de International Association of Dental Students om het offi-

cieel adres der F.D.I. te gebruiken voor hun correspondentie (aangenomen). 

Het verslag van de penningmeester der F.D.I., coll. J. S tor k, betreffende 
het afgelopen jaar en ontwerp 1953-1954  werd met algemene stemmen goed-
gekeurd. 

Een verslag van de werkzaamheden van de organisatie-commissie voor het 
12de Internationaal Tandheelkundig Congres te Rome in 1957 (waarschijnlijk 
midden Augustus) werd goedgekeurd. Naast deze commissie werd nog een 
subcommissie benoemd. 

Hierna sluiting der vergadering. 
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De volgende General Assembly werd gehouden op Zaterdagmorgen i Au-
gustus 1953 onder voorzitterschap van Dr. O. A. Olive  r. 

Na de roll call werd een verslag van de Gen. Ass. op 27 Juli goedgekeurd. 
Daarna goedkeuring van een rapport van de financiële commissie. 

Vervolgens werd na enige discussie Miss D. E. Parr o t t aangesteld tot 
Assistent Treasurer en Miss J. E. P 1 a s tot Executive Secretary. 

De Penningmeester der F.D.I., coll. S tor k, verklaarde de vergadering 
dat de weg om meerdere inkomsten te verkrijgen voor de F.D.I. was, het doen 
toenemen van het aantal supporting members. Met nadruk vestigt hij er de 
aandacht nogmaals op, dat elk land hiervoor zijn uiterste best moet doen. 

De rapporten der Commissies werden alle goedgekeurd. 
De Secretary-General deelde de vergadering mede dat in totaal 141 per-

sonen deelnamen aan dit congres, o.a. Engeland 34, — Noorwegen 3o, — 
Amerika 21 en Nederland vervolgens met 14 deelnemers. 

Met betrekking tot de fluoridering van drinkwater werd de volgende reso-
lutie aangenomen. 

„At the Annual Meeting of the F.D.I. in Brussels in 1951, the Federation 
urged that all agencies interested in dental and general health should give 
most careful consideration to the promotion and use of fluorides in the control 
of dental caries. 

The Federation at its meeting in Oslo, July 1953, affirms that there has been 
no evidence of any deleterious effect to general health by the addition of fluo-
rides in appropriate amounts to drinking water." 

Door collega Nor d werd namens het Nationaal Comité van Nederland 
de F.D.I. uitgenodigd de volgende (42ste) jaarvergadering te houden te Den 
Haag (to Juni 1954). Deze uitnodiging werd bij acclamatie aangenomen. Voor 
1955 werd een uitnodiging ontvangen van de Turkse Dental Association voor 
Istamboel en voor 1955 of 1956 van de Deense Dental Ass. voor Kopenhagen. 

Besloten werd de jaarvergadering in 1955 te houden te Kopenhagen en in-
dien mogelijk in 1956 in Zwitserland. 

Nadat coll. S t e w a r t R o s s nog eens nadrukkelijk de aandacht had 
gevestigd op het grote belang van meer supporting memberships en meer in-
tekeningen op de Int. Dental Journal, sloot de voorzitter de 41ste jaarvergade-
ring der F.D.I. 

Het gehele verloop van deze vergadering is ongetwijfeld een succes geweest, 
mede door de verbeteringen aangebracht door de nieuwe „Constitution" en 
ook door het werk van het Noorse Organisatie Comité onder de leiding van 
Dr. Grythe. 

Na het voorgaande, dat speciaal een verslag is van de General Assembly, 
willen wij nu nog zeer in het kort noemen de overige vergaderactiviteiten en 
„Social events". 

De Council hield voorafgaande aan de officiële opening drie vergaderingen 
— daarna nog één. 

De nieuwe Council hield op 2 Augustus zijn eerste vergadering. 
De verschillende commissies vergaderden op 28 en 29 Juli, zowel 's mor-

gens als 's middags in besloten vergaderingen. Drie commissies hielden op 
die dagen bovendien openbare vergaderingen: 

De „Scientific Commission" leidde een discussie in en gaf een film over 
„Sugar and dental caries". De „Armed Forces Commission" over „Relations 
and Collaboration between Civil and Military Authorities concerning the 
organisation of Dental Health Care." 

De „Oral Health Commission" and „Scientific Commission" een discussie 
en film over „Fluorides and Oral Health". 
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Vervolgens werd op 31 Juli door Dr. J a co b R a m m van Oslo een ver-
slag gegeven van de werkzaamheden van de Public Dental Service in Noor-
wegen. 

De organisaties en overheidsinstellingen die zich hadden laten vertegen-
woordigen op dit congres waren: 

De „World Health Organisation", 
De „World Medical Association", 
De „International Labour Office", 
De „International Social Security Association", 
De Ministeries van Volksgezondheid van Engeland, 
Schotland en Nederland, 

en de „Armed Forces" van Amerika-Canada, Noorwegen, 
Zweden en Nederland. 

De gehele vergadering werd uitgebreid verslagen zowel door de Noorse pers 
als door die van andere landen. 

Wat betreft de „Social Events" zijn speciaal te noemen: ie de receptie die ge-
geven werd door het Gemeentebestuur van Oslo, in het schitterend gebouwde 
en ingerichte raadhuis; 2e de receptie die gegeven werd door de Noorse re-
gering op het Akershus Castle, één van de oudste en mooiste kastelen van 
Noorwegen. 

Daar dit kasteel alleen gebruikt wordt bij zeer bijzondere gebeurtenissen de 
Staat betreffende, is het te begrijpen dat de F.D.I. door op deze plaats te worden 
ontvangen, een grote eer te beurt viel, hetgeen dan ook zeer gewaardeerd 
werd. 

De 3oste Juli werd vrijgehouden voor een excursie per autobus, aangeboden 
door de Norwegian Dental Association. De tocht ging eerst naar het Schier-
eiland Bygdöy, vanwaar we een prachtig panorama hadden op de stad Oslo. 
Daar werd het „Kon-Tiki-Vlot" bezichtigd en ook het poolschip „Fram" en 
enige oude Vikingschepen. Hierna werd de tocht vervolgd naar een restaurant 
dat zeer mooi gelegen was aan de Tyrifjord, waar ons een lunch werd aange-
boden. Na afloop hiervan keerde het gezelschap naar Oslo terug. 

Op Vrijdagavond 31 Juli tot besluit een banket in de „Royal Norwegian 
Sailing Club" in Droningen. Tijdens dit diner overhandigde collega J. D e 1 i-
b e r o s, als vertegenwoordiger van de Franse Regering, de onderscheiding 
„Chevalier de l'Ordre de la Santé Publique" aan collega G. H. L e a t he r-
m a n, Secretary General van de F.D.I. 

De 41e jaarvergadering van de F.D.I. te Oslo kan zeer geslaagd worden 
genoemd. 

S. Cuperus 
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